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Tuż po zwycięskim spotkaniu kończącym zgrupowanie w Austrii, dla Roma

Channel wypowiedzieli się Miralem Pjanić oraz Rudi Garcia. Dla Bośniaka

było to szczególne spotkanie, ponieważ nosił w nim opaskę kapitana.

 

Pjanić dla Roma Channel:

- Musimy się poprawić. Poprzedni sezon był dobry, Juventus był niesamowity.

Musimy dobrze do tego podejść. Oczekują od nas, że skończymy na pierwszym

miejscu. Pozostałe drużyny, będą grały z nami inaczej. Mamy jakość i wybór,

dostosujemy się. Drużyna będzie celowała wysoko. To ważne dla nas, graczy i

będzie przyjemne dla trenera. Jestem bardzo zadowolony, pierwszy raz zostałem

kapitanem. W ostatnim roku zagraliśmy parę razy 4-2-3-1 i spisaliśmy się dobrze, to

zależy także od meczów. Dzisiaj tego spróbowaliśmy i poszło nieźle. Mogliśmy

strzelić dużo więcej bramek. Musimy po prostu to poprawić. Drużyna wzmocniła się

fizycznie, ale powinniśmy być bardziej efektywni.

 

Garcia dla Roma Channel:

- Musimy być bardziej skuteczni, bo gdy zagramy przeciwko lepszym drużynom,

będzie dużo trudniej. Ale jest nieźle. Naszym pierwszym celem było uniknięcie

kontuzji. Jestem zadowolony. Podobało mi się, że Iturbe wziął odpowiedzialność za

wykonanie rzutu karnego. To był miły gest Pjanića. Strzelił także Ljajić i również mi

się to podobało. Było zaplanowane zagrać tyloma ofensywnymi zawodnikami. Ci

którzy nie zagrali, trenowali rano. Wszyscy dostali mniej więcej tyle samo czasu na

grę. W tym roku będziemy potrzebowali naszych kibiców. Będzie ciężej, ale gdy

gramy w 12, jest dużo łatwiej dać z siebie wszystko.
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